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Walka o zalegalizowanie konopi przemysłowych
No i wycofałem się, ale wtedy zaczęło się mówić o konopiach przemysłowych, nie
tych do odurzania się, nie tych indyjskich. I to mnie bardzo zainteresowało, bo to było
połączenie  jednych  i  drugich,  rolniczych,  przemysłowych  wartości  tego.  No  i
pojechałem na taką konferencję w [19]96 roku do Niemiec. Jeździłem bardzo często
na takie targi ekologiczne i częścią tych targów w tym samym czasie była właśnie
pierwsza konferencja o konopiach przemysłowych, to znaczy na włókno. I spotkałem
się tam z delegacją polską z Instytutu Włókien Naturalnych. No i oczywiście się ten
kontakt  [nawiązało]  tak  przy  kilku  kieliszkach.  Przyjechałem tutaj,  był  profesor
Kozłowski,  był  dyrektorem tego instytutu,  cały  ten  instytut  miał  historię  jeszcze
pochodzącą ze Lwowa, tak że sto lat. Oczywiście konopie przemysłowe, wszystkie
konopie były nielegalne. Oni jak zdelegalizowani konopie, to wszystkie. Tak że nie
było produkcji, jedyna Francja w tym czasie ciągle utrzymywała tą produkcję i Polska,
Węgry, kraje socjalistyczne tak zwane ją trzymały. Wtedy był proces w Kanadzie,
byłem w komisji  rządowej do zlegalizowania konopi  przemysłowych. I  zacząłem
pracować właśnie z Instytutem Włókien Naturalnych i nawet stałem się ich jakby
reprezentantem na Stany i na Kanadę. O co chodziło: o reprezentację. W tym okresie
procesu  legalizacji  chodziło  o  to,  jakie  gatunki,  jakie  odmiany  nasion  byłyby
zaakceptowane na  produkcję,  jeżeli  będą zlegalizowane.  No i  zacząłem w tym
pracować, mieliśmy bardzo dobre stosunki.
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